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Protokoll nr 01-2023 - Styrelsemöte #10, SvJJF 2022 - 2023 
 
Tid: 
2023-01-09, kl. 21:00 - 22:30 

 

Plats:                                             
Digitalt möte via Google Meet 

 

Kallade: 
Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis (kassör), Jonatan Dagnå (ledamot), 

Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Henrik Wendel (ledamot) och Mike 

Wall (ledamot) samt revisor och valberedningen. 

 

§86 FORMALIA 

 

A. Mötets öppnande 
Mötet öppnades 21:11 

 

B. Närvarande 
Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis (kassör), Jonatan Dagnå 

(ledamot), Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), och Mike Wall 

(ledamot)  

 

C. Val till mötesordförande och mötessekreterare 
Dario Lopez Kästen valdes till mötesordförande och Jonatan Dagnå valdes till 

mötessekreterare. 

 

D. Val justeringsperson 
Mike Wall valdes till justeringsperson. 

 

E. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes samt godkändes på mötet. 

 

F. Föregående protokoll 
a. Protokoll nr 12, styrelsemöte #7 

b. Protokoll nr 13, styrelsemöte #8 

c. Protokoll nr 14, styrelsemöte #9 

 

 

§87 FASTÄLLANDE AV PER CAPSULUM-BESLUT 
A. Inga per capsulum-beslut 



 
§88 EKONOMI 
 

A. Rapporter SvJJF 
a. Status januari 2023 

i. Status utbetalning Chikara Lägerbidrag 

Utbetalt 

ii. Kassörens rapport 

Vi har 40 000kr kvar, inväntar en inkomst från försäljningen av 

mattan till SB&K Väst. 

b. Status Q1 2023 - prognos 

i. Plan för nödvändiga/fasta kostnader 

Vi väntar på sammanställning av årsbokslutet. 

ii. Från Markaryds Jujutsuklubb om lägerbidrag för Vårläger 2023 

Vi har mottagit ansökan men kan inte lämna något definitivt 

beslut innan årsbokslutet är klart. 

c. Övrigt status 

i. Endast avstämning via mail med ekonomikonsult innan helgerna. 

Arbetetet har återupptagits, men förnyad kontakt tas efter jul/-

nyårshelgerna. 

 

B. Erbjudande från SB&K Väst 
a. SB&K Väst’s nyttjandelavtal för mattorna de ska köpa 

Nyttjandeavtalet godkänns av styrelsen. 

 

C. Återstartstöd 
a. Eliten bakom eliten 

Linda Lindström, landslagscoach i newaza, har tagit fram ett underlag 

för ansökan. 

 

 

§89 MEDLEMSANSÖKNINGAR 
A. Föreningsansökan - Kista Sportsclub KFUM 

Ansökan godkänns, SvJJF välkomnar Kista Sportsclub KFUM som 

medlemmar i federationen. 

 
 
§90 ÅRSMÖTE 2023 

Förberedelser för årsmötet pågår. 

 

 

§91 TÄVLING 
A. Tävlingssanktioner 

Inga ansökningar har kommit in 

B. Mail från Linda Lindström om Junior-EM om anmälan senast 9 feb 2022-12-31 
Kommer diskuteras på nästa möte med landslaget (2023-01-16) 

 
 



 
§92 RAPPORTER/UPPFÖLJNING 

A. Inkomna meddelanden 
a. Frågor från Norrlandsklubbarna 

Svar är förberett och ska skickas efter granskning 

 
B. Uppföljning 

a. Från Linda Lindström om newazadomare 2022-11-21 

Meddelandet har tagits emot. 

b. Från JJNO om Safeguarding officers, 2022-11-29 

Vi undersöker vidare vad Skyddsombud för tävlande innebär. Två 

personer skall utses för Sverige. 

c. Från Jiujitsuklubben Ronin om förtjänsttecken 2022-12-05 

SvJJF är positivt inställda men efterlyser lite bättre underlag och 

kommunikation. Vi behöver också få veta när de önskar att det 

utdelas, normalfallet är årsmötet. 

 

C. Uppföljning SM 2022 
a. Läkarrapport: från förra mötet: väntar på signering från läkare. 

Ansvarig läkare har varit svår att kontakta, försök fortsätter göras. 

b. Tävlingsrapport:  från förra mötet: Ej inkommit. 
Mikael har gjort en sammanställning av tävlingsresultaten 

c. Ekonomisk rapport:  från förra mötet: Ej inkommit, men enligt bokföring är 

kostnaderna 71,200 kr, en del intäkter saknas och är ej redovisade. Nico 

sammanställer hur mycket det rör sig om. 

Tas på ekonomimötet. 

 

D. SM 2023 
a. Status lokaler 

Ett besked väntas komma innan veckoslutet ifall vi har möjlighet att 

flytta SM från Lomma till Varberg. 

b. Status inbjudan 
Information väntas vara klart att skicka ut inom några dagar. Vi skickar 

ut en “save the date” för att informera om datumet för SM. 
c. SM-status för 2023 

Uppföljning inkomplett SM-status. 

 

E. Möte med landslagsledningen 
a. Möte 2022-12-28, Helena Plüss från SB&K deltog. Dialog kring landslagets 

nuvarande organisation, landslagets ambitioner och mål de kommande åren, 

de ekonomiska förutsättningarna för arbetet framåt, samt konstruktiv dialog 

om finansiering av verksamheten.  

b. Nästa möte: 2023-01-16. 
 
 
§93 LANDSLAGET 
 

A. Landslagets organisation 



Förslag har påbörjats av Mike Wall och Mikael Bengtsson. 

 
 
§94 ÖVRIGT 

 

 

§95 FORMALIA 
 

A. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte, #11, SvJJF 2022 - 2023, planeras preliminärt till 2023-01-30 kl. 

21:00  

 

B. Feedback 
Bra och tidseffektivt möte 

 

C. Mötet avslutas 
Mötet avslutades kl. 22:44 

 

 

Detta protokoll signeras av: 
 

 

 

 

 

Jonatan Dagnå  Dario Lopez-Kästen   Mike Wall 

Sekreterare   Ordförande    Justeringsperson 

 


